
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 58. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 lipca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Premiera z uprzejm¹ proœb¹ o podanie za³o¿eñ do projektu ustawy o ogranicza-

niu barier administracyjnych dla obywateli i przedsiêbiorców, zmieniaj¹cego ustawê o gospodarce nie-
ruchomoœciami w zakresie likwidacji uprawnieñ zawodowych dla poœredników w obrocie
nieruchomoœciami.

Czy projekt ten by³ konsultowany z przedstawicielami œrodowiska bran¿owego poœredników nieru-
chomoœci, które jest bardzo zaniepokojone mo¿liwoœci¹ dostêpu do zawodu osób nieposiadaj¹cych
kompetencji do obs³ugi nieruchomoœci?

Jakie bêd¹ skutki wejœcia w ¿ycie ww. projektu ustawy?
Czy ewentualna likwidacja licencji zawodowej poœrednika w obrocie nieruchomoœciami nie zburzy

obecnych dobrze funkcjonuj¹cych rozwi¹zañ prawnych i nie spowoduje zamkniêcia wielu ma³ych ro-
dzinnych firm, œwietnie do tej pory radz¹cych sobie na rynku obrotu nieruchomoœciami?

Bardzo proszê Pana Premiera o informacjê i odpowiedzi na przedstawione wy¿ej problemy i pytania.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




